
Referat  Bestyrelsesmøde 29/8- 2023  

Punkt Emne Noter 

1.  Kort opfølgning siden 
sidst  – bordet rundt 

Facebook siden ”Fanø Rideklub” er oppe at køre igen.  

 

 

2.  Sommerliv - status Vi afventer fortsat svar fra kommunen.  

 

3.  Mødding - status . Vi afventer fortsat levering af container. 

4.   
Ombygning af stald   

– status 

 

 

 

 

 

 

 

 

 Stalden er i skrivende stund ved at blive sat op. 



5.   Marker og hegn Hegnet og pælene på de marker som skal pløjes er 

fjernet. Michael er bestilt og kommer, afhængig af vejret, i 

næste uge.  

 

 

6.  Elevponyer   -vagtplan  

Der mangler nogle vagter ved elevponyerne, der 

arbejdes på at få dem dækket.  

 

7. Bestyrelsens punkt Lukket punkt. 

 

8.  Nyform uge 42 Der har været forespørgsel om vi kan komme med 

ponyerne til Nyform i uge 42. Elisabeth arbejder videre 

med det.    

Vi vil ligeledes igen tilbyde ponyridning her på ride 

centeret søndag i uge 41 og 42 fra 10-12.  

 

  

9.  Multistævne Der har været en forespørgsel fra Guldager Rideklub 

om vi vil afholde et multistævne igen i efteråret.  

Elisabeth vil forsøge at skaffe hjælpere, lykkes det kan 

vi afholde stævnet. 

  



9.  Indkomne mails  

 

 

10.  Velkomstfolder  Mette arbejder på velkomstfolder til henholdsvis 

opstaldere og nye ryttere.  

 

11.   Evt.  

Klubben har 50 års jubilæum næste år. Vi går så småt i 

gang med planlægning.  

 

 

 


